
 حدود سه ماه پس از انتخاب 
سینما،  خانه  جدید  مدیرعامل 
برومند  مرضیه  خردادماه(   ۹ (
به همراه محمدمهدی عسگرپور، 
رئیس هیات مدیره خانه سینما در 
نشستی در سالن سیف ا... داد خانه 
حاضر  خبرنگاران  مقابل  سینما 
شروع  از  پیش  برومند  شدند. 
رسمی نشست، خوش و بش گرمی 
با خبرنگاران داشت و تاکید کرد 
که نسبت به سختی کار این گروه 
آگاه است. مرضیه برومند گفت: 
از همان زمان که به  خانه سینما 
آمدم هیجان داشتم با اهالی رسانه 
دیدار کنم  و بسیار عجله داشتم 
از  من  عدم  آگاهی  به  دلیل   اما 
پیچیدگی های مناسبت های خانه 
سینما این موضوع به  تعویق افتاد. 
در روزهایی که گذشت یک روز 
بیکار نبودم حتی در روزهای تعطیل 
درگیر آشنایی و ملاقات  با اعضای 
صنوف بوده ام. وی افزود: در این 
مدت  با مسئولان سازمان سینمایی 
دیدار و گفت وگو کردم و تلاشم این 
بود که مسائل رفاهی خانه  سینما 
را حل و فصل کنم. خانه سینما 
امروز ۳۰ ساله  شده  است  و اولین 
نشست با اهالی رسانه را به  فال نیک 
می گیرم. بخشی از امور سینماگران 
از سال ۶۸ به  خودشان واگذار شد 
و زمانی سپری شد که  انجمن ها و 
صنوف شکل بگیرند. خانه  سینما از 
تشکل های صنفی و بزرگ اثرگذار 
بوده که تاکنون دوام آورده و بین 
پنج تا شش هزار عضو دارد. برومند 
افزود: ما حضور در شوراهای مختلف 
پروانه ساخت و نمایش را داریم. 
درخت تنومند خانه  سینما امروز 
برومند هم شده  است. درختی که 
گاهی از بحران ها لرزیده است. حتی 
گاهی برخی به  ظاهر دوستان کمر به 

تخریب این نهاد بستند که  به لطف 
مسئولان و دلسوزان نجات یافت. 
در سالیان گذشته بحران کرونا بر 
تولید و اکران اثرگذاشت و بحران ها 
پس از آن به  ضعف سینما افزود. 
البته پلتفرم ها چرخه تولید را زنده 
نگه داشت و کمک کننده بود. الان 
اوضاع روبه روال شده است. طبیعی 
بود که شروع سینما با فیلم های 
سرگرم کننده باشد، به دلیل نیاز 
مردم  به  شادی و خنده  اما این 
پررنگی سینمای سرگرمی متاسفانه 
دیگر ژانرهای )گونه( چون  خانواده، 
کمرنگ  را  اجتماعی  و  کودک 
ساخت. وی افزود: ۵۰ درصد فروش 
بلیت افزایش داشته  اما این کافی 
نیست و نیاز به  مدیریت هماهنگ و 
کاهش  سختگیری اعتماد به توسعه 
فیلمسازان اجتماعی داریم. برومند 
ادامه داد: تأمین اجتماعی از هر 
پروژه )طرح( سهم  بزرگی می گیرد 
که  سهم  خانه  سینما و سینماگران 
نمی شود. من برنامه های زیادی 
دارم که مهم ترین آنها ارتباط دائمی 
با اهالی رسانه است  و عهد کردم 
اخبار را با شما درارتباط بگذارم و 
من به شما نظرات و حرف هایی که 

می گویید نیاز دارم.
 شبهاکابوسمیبینم

خانه  از  کلی  تصویری  وی 

سینما ارائه کرد و گفت: مشکلات 
اداری  و  تشکیلاتی  ساختاری، 
ماست.  مشکلات  مهم ترین  از 
بیکاری و عدم  امنیت شغلی که از 
قبل بوده و به دلیل شرایط کنونی 
بدتر هم شده است؛ عدم  ارتباط 
و انسجام انجمن های عضو خانه 
انجمن های  یکدیگر،  با  سینما 
خانه سینما مانندجزیره های جدا 
ازهم شده اند که  این هم مشکل 
ارتباط  عدم  نیست؛  کوچکی 
دوسویه میان اعضا و خانه سینما؛ 
مشکلات مالی و بلاتکلیفی و ناتمام 
ماندن برنامه های خانه  سینما از 
که  است  مشکلات  مهم ترین 
در تلاش هستیم این مشکلات 
داخلی مرتفع شود و باید بگویم که 
بورکراسی این نهاد بسیار خسته 
کننده است. گاهی شب ها کابوس 
آرامبخش  تازگی  به   و  می بینم 
می خورم که  پیش تر هرگز نخورده 
بودم. چون بحث های مالی بسیار 
آزاردهنده شده و حقوق ماه پیش 
کارمندان مان را هنوز نداده ایم. 
برومند گفت: ساختمان های ما 
نیاز به تعمیر دارد و بسیاری خرج 
و مخارج داریم و بودجه نصف شده  
ما در مقابل تورم  کار مارا به  دشواری 
و نگرانی کشانده است. اگر خانه 
سینما دچار روزمرگی شده دلیلش 

بی پولی ماست. بدهی زیاد داریم 
که فقط ۷۰۰ میلیون مربوط به  
تأمین اجتماعی است. چون  بیمه 
نداشتیم، جریمه هم زیاد داریم و 

این موجب هزینه های ماست.
 راهاندازیبانکاطلاعاتی

مرضیه برومند بیان کرد: رویکرد 
و سیاست های اجرایی ما در مواردی 
و  اطلاع رسانی  تقویت  همچون 
حضور رسانه ای خانه  سینما، جلب 
مشارکت اعضا در پیشبرد اهداف 
و برنامه ها، تلاش برای همگرایی، 
موردنظر  برنامه های  اجرای 
مدیریت  ایجاد  هیات مدیره، 
رسانه، ارتباطات و اطلاع رسانی، 
فعال  تشکیل کارگروه حقوقی، 
کردن آکادمی، راه اندازی بانک 
ایران  اطلاعاتی جامع سینمای 
اصلی ترین  از  یکی  به  عنوان 
زیرساخت های موردنیاز، برگزاری 
جلسات گفت وگو محور در مورد 
مسائل سینمای ایران و انتشار آن، 
بهینه سازی ضوابط و آیین نامه های 
شورای داوری و صیانت، تلاش 
برای تدوین آیین نامه حمایت از 
حقوق کودکان بازیگر و نظارت 
از  و  اجرای آن است  بر حسن 
کارهای مهمی محسوب می شود 
که  دنبال می کنیم. برومند درباره 
برخی  فعالیت  پیگیری وضعیت 
هنرمندانی که با مشکلاتی مواجه 
شده اند، تصریح کرد: ما هنرمندان 
ممنوع الکار و... پرونده داریم. گاهی 
سازمان سینمایی هم به حل شدن 
موضوع کمک می کند. با این حال 
من در آغاز راه هستم و باید بگویم 
یک مهاجمم اما دوست ندارم شکاف 
بین سینماگران و مسئولان بیشتر 
شود. چون عمیقا رنج می کشم. باید 
تلاش کنیم شکاف بین سینماگران 

و مسئولان سینمایی کمتر شود.
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 کنسرت آصف آریا 
در برج میلاد

انتشار تازه ترین آلبوم 
»مشایخی« 

کاظمهژیرآزاد:
  دنبال بیشتر دیده شدن 

هستیم
 بازیگر سریال »زخم کاری« گفت: ما 
به عنوان بازیگر به دنبال این هستیم که 
بیشتر دیده شویم و دوست نداریم کاری 
انجام دهیم و برای آن زحمت بکشیم 
که تماشگر نداشته باشد و دیده نشویم. 
کاظم هژیرآزاد در گفت وگو با »ایرنا« 
و در توضیح فعالیت های متاخر خود 
بیان کرد: این روزها مشغول کاری برای 
علی غفاری هستم.  وی بیان کرد: این 
سریال در مهرآباد جنوبی فیلمبرداری 
سریال  که  همانجایی  دقیقا  می شود 
چون  شده  فیلمبرداری  »جیران« 
دکورها همان مایه های »جیران« را 
دارد و عمده فضاهای داخلی و درونی و 
اندرونی ها در این فضا فیلمبرداری شده 
اما سکانس های بیرونی و خارجی ها در 
کاخ گلستان و سعدآباد فیلمبرداری 
شده است. بازیگر فیلم سینمایی »به نام 
پدر« تصریح کرد: مجموعه »رحیل« 
برای شبکه ۳ سیما ست، عمده کار آن 
به اتمام رسیده و فیلمبرداری آن اواخر 
خرداد تمام می شود. بازیگر مجموعه 
»زخم کاری« )محمدحسین مهدویان 
١۴۰۰( در توضیح این موضوع که کدام 
نقش ها برای بازی آسان تر است، گفت: 
وقتی که لباس و ریش و گریم سنگین 
نباشد، مسلما کار راحت است. زبان فاخری 
که در کارهای تاریخی انجام می شود و یا 
زبان آرکائیسم )باستان گرایی( و ادبی و 
کتابت که برای برخی کارها لازم است، کار 
را سخت می سازد؛ چون بیشتر باید روی آن 
کار شود و حفظ کردن آن سخت تر است، 
اما برای کاری که زبان محاوره و روزمره 
باشد آدم راحت تر به نقش می رسد. وی 
افزود: »زخم کاری« در این اواخر کاری 
بود که بسیار دیده شد و این کار را بر این 
اساس دوست دارم و از کارهای گذشته 
»مختارنامه« را دوست دارم که سال های 
پیش تولید شده است. بازیگر سریال 
»بانوی سردار« )پرویز شیخ طادی ١۳۹۸( 
اظهارداشت: هرکسی »مختارنامه« را دیده 
با وجود اینکه نقش من، نقشی فرعی بود در 
خاطرشان مانده است و برای خودم این دو 
اثر مهم است؛ چون زیاد دیده شده. اساسا 
ما به عنوان بازیگر به دنبال این هستیم که 
بیشتر دیده شویم و دوست نداریم کاری 
انجام دهیم و برای آن زحمت بکشیم که 

تماشاگر نداشته باشیم و دیده نشویم.

 رؤسای جمهور ونزوئلا و برزیل طی دیداری ضمن محکوم 
کردن تحریم های یکجانبه آمریکا علیه ونزوئلا، خواستار 
لغو هرچه سریعتر این تحریم ها شدند. »نیکلا س مادورو« 
رئیس جمهور ونزوئلا که برای اولین بار از سال ۲۰١۵ به برزیل 
سفر کرده، با »لوئیز ایناسیو لولا داسیلوا« همتای برزیلی خود 
دیدار و رایزنی کرد. در این دیدار داسیلوا و مادورو ضمن محکوم 
کردن تحریم های یکجانبه آمریکا علیه ونزوئلا، خواستار 
لغو هرچه سریعتر این تحریم ها شدند. به نوشته خبرگزاری 
»رویترز«، مادورو در این دیدار با بیان اینکه ونزوئلا قصد دارد 
بخشی از گروه بریکس و کشورهای پیشرو نوظهور آن باشد، 

ابراز امیدواری کرد که نشست منطقه ای آمریکای جنوبی در 
برازیلیا بر لغو تحریم های آمریکا علیه کشورش تاکید کند. 
داسیلوا نیز با بیان اینکه به شخصه از پیوستن ونزوئلا به گروه 
بریکس حمایت خواهد کرد، تحریم های آمریکا علیه این کشور 
را بسیار اغراق آمیز توصیه کرده و ادعاهای واشنگتن علیه دولت 
مادورو را رد کرد. سفر مادورو به برزیل در حالی انجام شده که 
»ژائیر بولسونارو« رئیس جمهور سابق این کشور در سال ۲۰١۹ 
او را از سفر به برزیل منع کرده بود، اما داسیوا بعد از بازگشت 
به قدرت در سال جاری آن را لغو کرد. طبق این گزارش، 
رئیس جمهور برزیل در نشست خبری با همتای ونزوئلایی خود 

تصریح کرد: »ما در یک لحظه تاریخی قرار داریم. باورش سخت 
است که این همه سال بدون گفت وگو با همسایه ای که منطقه 
آمازون را با او شریک هستیم، سپری شد.« به نوشته رویترز، 
داسیلوا ضمن اشاره به ۹۰۰ تحریمی که آمریکا و دیگر کشورها 
به بهانه حضور مادورو در قدرت علیه ونزوئلا اعمال کردند، 
گفت: »به نظر من اینکه آنها منکر مشروعیت ریاست جمهوری 
مادورو می شوند، واقعا بی معنی و پوچ است.« همزمان مقام های 
برزیلی نیز خبر دادند که از جمله موضوعاتی که در دستور کار 
دیدار داسیلوا و مادورو قرار داشت بدهی بزرگی بود که ونزوئلا 

به بانک توسعه ملی برزیل دارد.

  در بحبوحه نگرانی های جهانی در مورد تامین تراشه های 
نیمه هادی، وانگ ونتائو، وزیر بازرگانی چین، در بیانیه ای 
اعلام کرد: چین و کره جنوبی برای افزایش تبادل نظر و 
همکاری در مورد ریزتراشه ها توافق کرده اند. به گزارش ایرنا 
از ساوت کرآ نیوز، ونتائو این بیانیه خود را پس از دیدار با آن 
دوک گئون، وزیر تجارت کره جنوبی  در حاشیه کنفرانس 
همکاری اقتصادی آسیا و اقیانوسیه )APEC( در دیترویت 
میشیگان بیان کرد. وی افزود: چین مشتاق تعمیق روابط 
تجاری و سرمایه گذاری مشترک با کره جنوبی است. 
همزمان وزارت بازرگانی چین در بیانیه ای خبر داد: با 
کره جنوبی  در مورد حفظ ثبات زنجیره تامین صنعتی و 
گسترش همکاری های دوجانبه، منطقه ای و چندجانبه 
 South تبادل نظر شده است. با این حال، بنا به گزارش
Korea News  در بیانیه دولت کره جنوبی  در مورد این 
جلسه اشاره ای به موضوع تراشه ها نشده و گفته شده است 

که وزیر تجارت کره جنوبی از چین خواسته است تا تامین 
مواد اولیه کلیدی را تضمین کند و در چین یک محیط 
تجاری باثبات برای شرکت های کره ای ایجاد کند. هفته 
گذشته، رگولاتور فضای سایبری چین اعلام کرد که 
شرکت آمریکایی تراشه Micron در تست امنیت شبکه 
خود شکست خورده است و اپراتورهای زیرساخت های 
کلیدی چین از خرید محصولات از این شرکت منع خواهند 
شد. در پی ممنوعیت شرکت آمریکایی تراشه سازی 
تکنولوژی میکرون در چین، جای خالی این شرکت در 
بازار چین توسط غول های تراشه سازی کره جنوبی  از جمله 
سامسونگ و اس کی هینیکس پر شده است و در میان 
سیاستمداران آمریکایی درخواست ها برای اجازه نداشتن 
این شرکت ها برای کار در بازار چین روز به افزایش است 
که به باور کارشناسان کره جنوبی  این موضوع باید از سوی 
آمریکا مورد پذیرش و احترام قرار گیرد. ایالات متحده به 

بهانه امنیت ملی، کشورهای دیگر را تحت فشار قرار داده 
است تا دسترسی چین به تراشه های پیشرفته را محدود 
کنند. براساس داده های وزارت تجارت کره جنوبی، حدود 
۴۰ درصد از صادرات تراشه های کره جنوبی  به چین ارسال 

می شود.

سران ونزوئلا و برزیل تحریم های آمریکا را محکوم کردند

مذاکرهچینوکرهجنوبیبرسرریزتراشهها

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

هشدارچینبهاروپا:

  تحریم تبعات دارد
 دیپلمات ارشد چین در اتحادیه اروپا گفت: پکن 
قاطعانه به هرگونه تحریم اروپا برای چین درباره 
ادعای دورزدن تحریم های اتحادیه اروپا در قبال 
روسیه بدون فراهم کردن مدارک روشن قاطعانه پاسخ 
خواهد داد. به گزارش ایرنا از چاینا دیلی، فو کونگ 
رئیس هیات چین در اتحادیه اروپا در مصاحبه ای و 
همزمان با دور یازدهم تحریم های اتحادیه اروپا علیه 
روسیه که با تمرکز بر کشورهای ثالث برای دورزدن 
تحریم های موجود منتشر شد، اظهارداشت: چین 
قاطعانه به هرگونه تحریم اروپا درباره این ادعا بدون 
ارائه مدارک پاسخ قاطع خواهد داد. وی در ادامه افزود: 
چین هیچگونه تجهیزات نظامی برای روسیه فراهم 
نکرده است و درباره برخی کالاها که می توانستند 
موارد استفاده دوگانه داشته باشند بسیار محتاط عمل 
کرده است. این دیپلمات ارشد چینی خاطرنشان کرد: 
همزمان چین روابط اقتصادی عادی و همکاری با 
روسیه را حفظ می کند و این همکاری اقتصادی عادی 
و فعالیت های این چنینی نباید با مسائل دیگر تداخل 
داشته باشد و نباید دلیلی برای هرگونه اقدام اجباری 
از هر طرفی یعنی چه از سوی آمریکا و چه از سوی 
اتحادیه اروپا باشد. چین در برابر تحریم های یکجانبه 
بی اساس و غیرقانونی و یا قطعنامه های شورای 
امنیت سازمان ملل متحد می ایستد. فو کونگ تاکید 
کرد: »به ویژه ما قاطعانه در مقابل صلاحیت قضائی 
فراسرزمینی تمامی این اقدامات ایستادگی می کنیم.« 
اتحادیه اروپا مدتها مخالف تحریم های خارج از قلمرو 
بود و معتقد بود چنین تحریم هایی مخالف قوانین 
بین المللی و تخطی از حق حاکمیت و استقلال 
کشورهاست. اتحادیه اروپا قانون اساسنامه تحریم 
در سال ١۹۹۶ را در راستای ممنوعیت این اتحادیه 
از همکاری تحریم های فراسرزمینی تنطیم کرد. 
همچنین در برابر تحریم های آمریکا برای شرکت های 
اروپایی پس از خروج دونالد ترامپ از توافق هسته ای 
با ایران در سال ۲۰١۸ و اعمال تحریم ها مخالفت و 
مقاومت کرد. این مقام چینی در پایان از تقلید اروپا از 
آنچه آمریکا در سال های گذشته انجام داده است ابراز 
ناراحتی کرد و افزود: این موضوع نقض موضع اروپا در 
برابر استفاده از تحریم های فراسرزمینی کشورهاست 
و درباره چنین تغییری در اتحادیه اروپا ابراز نگرانی 
کرد و گفت: »بگذارید موضوع را روشن کنم: اگر طرف 
اروپایی تحریم هایی بر شرکت های چینی بدون ارائه 
مداراک درباره دور زدن تحریم های روسیه و یا انجام 
فعالیت هایی در این راستا ارائه ندهد، ما قطعا دست به 
اقدامی تلافی جویانه خواهیم زد.« با وجود این وی 
تاکید کرد چین خواستار حل و فصل مسائل از راه های 

دوستانه است.

رجبطیباردوغان:

 مردم ترکیه و دموکراسی پیروز انتخابات بودند
کوتــــاه

که  کرد  اعلام  ترکیه  رئیس جمهور   
انتخابات اخیر این کشور برای جهان و 
منطقه اهمیت داشت. به گزارش شبکه 
الجزیره، رئیس جمهور ترکیه از برگزاری 
دور دوم انتخابات ریاست جمهوری این 
کشور در امنیت کامل خبر داد. رجب طیب 
اردوغان گفت: در انتخابات پارلمانی و ریاست 
جمهوری با مشکل امنیتی مواجه نشدیم. 
رئیس جمهور ترکیه ابراز امیدواری که نتایج 
انتخابات که به پیروزی دوباره وی منجر شد، 
به نفع ترکیه باشد. اردوغان افزود: انتخابات 
برای ترکیه و جهان بسیار مهم بود. وی 
تاکید کرد که انتخابات ریاست جمهوری 
و پارلمانی این کشور بازتاب های مهمی در 

منطقه و جهان داشت. رئیس جمهور ترکیه 
تاکید کرد که دموکراسی و مردم ترکیه 

پیروز اصلی انتخابات ریاست جمهوری در 
کشور هستند. اردوغان گفت که مردم حزب 

عدالت و توسعه، اتحاد و تداوم ثبات و رشد 
در ترکیه را انتخاب کردند. رئیس جمهور 
ترکیه در خصوص احزاب رقیب خود بیان 
داشت: بازگشت به نظام پارلمانی از وعده های 
آنها بود، اما نتوانستند مردم را در این باره 
متقاعد کنند. کمیسیون عالی انتخابات 
ترکیه شامگاه یکشنبه به طور رسمی »رجب 
طیب اردوغان« را پیروز نهایی انتخابات 
ریاست جمهوری این کشور اعلام کرد. 
شورای عالی انتخابات ترکیه با انتشار آخرین 
نتایج آمار رسمی نتایج انتخابات دور دوم 
اعلام کرد که رجب طیب اردوغان با کسب 
آرای انتخاباتی به میزان ۵۲.١۴ درصد پیروز 

نهایی انتخابات است.

کرهشمالی:
  برای نظارت بر آمریکا 
ماهواره پرتاب می کنیم

 دولت کره شمالی ضمن تاکید بر عزم خود برای پرتاب 
ماهواره نظامی به فضا فارغ از تهدیدهای ژاپن، گفت که 
این ماهواره برای نظارت بر آمریکا ضروری است. با وجود 
تهدیدهای ژاپن به هدف قراردادن موشک ماهواره بری که 
قرار است کره شمالی برای قراردادن یک ماهواره نظامی در 
مدار پرتاب کند، پیونگ یانگ بر عزم خود برای این کار تاکید 
کرد. »ری پیونگ چول« نایب رئیس کمیسیون نظامی 
مرکزی حزب کارگر کره شمالی اعلام کرد که پرتاب ماهواره 
نظامی طبق برنامه در ماه ژوئن انجام می شود که اقدامی 
ضروری برای تقویت بازدارندگی و آمادگی جنگی است. 
تحلیلگران می گویند این ماهواره نظامی بخشی از تلاش های 
کره شمالی- که دارای سلاح هسته ای است- برای پیشبرد 
فناوری نظارتی، از جمله هواپیماهای بدون سرنشین، به 
منظور بهبود توانایی این کشور در حمله به اهداف دور در 
صورت وقوع جنگ در منطقه است. به نوشته خبرگزاری 
»یونهاپ« به نقل از شبکه دولتی کره شمالی، ری در این باره 
گفت که کره شمالی قصد دارد اولین ماهواره جاسوسی 
نظامی خود را در ماه ژوئن به فضا پرتاب کند و هدف از این 
اقدام نظارت بر فعالیت های نظامی آمریکا است. کره شمالی 
در ماه های اخیر مجموعه ای از آزمایش های موشکی و 
تسلیحاتی از جمله موشک بالستیک قاره پیمای جدیدی با 
سوخت جامد را انجام داده است. این مقام نظامی پیونگ یانگ 
طی بیانیه ای تاکید کرد: »ما تهدیدات حال و آینده را به طور 
جامع در نظر خواهیم گرفت و فعالیت هایی را برای تقویت 
بازدارندگی های جنگی فراگیر و عملی انجام خواهیم داد.« 

  رئیس جمهور یونان 
دوباره اعلام انتخابات کرد

 رسانه های محلی گزارش دادند، کاترینا ساکلاروپولو، 
رئیس جمهوری یونان پارلمان جدید را منحل و ۲۵ ژوئن 
)چهارم تیر( را به عنوان تاریخ برگزاری انتخابات جدید اعلام 
کرد. به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری آناتولی، براساس 
حکمی که توسط یوانیس سارماس، نخست وزیر موقت 
و وزرای کابینه یونان امضا شده، تاریخ بعدی که پارلمان 
تشکیل جلسه خواهد داد، سوم ژوئیه )١۲ تیر( پس از 
انتخابات پارلمانی جدید خواهد بود. انتخابات قبلی که ۲١ مه 
)۳١ اردیبهشت( برگزار شده بود، بی نتیجه بود چرا که حزب 
حاکم دموکراسی نوین توانسته بود تنها ۴۰.۷۹ درصد آرا را 
در آن به دست آورد که اکثریت آرا محسوب می شد اما برای 
تشکیل یک دولت تک حزبی که کریاکوس میتسوتاکیس، 
نخست وزیر یونان آرزویش را داشت، کافی نبود. فردای آن 
روز، میتسوتاکیس از درخواست ائتلاف خودداری کرد و راه 
را برای دومین رأی گیری در ۲۵ ژوئن هموار کرد و امیدوار 

است که حزب محافظه کارش به پیروزی کامل دست یابد. 

 آصف آریا، خواننده پاپ که پس 
از انتشار آثاری چون »هیس« و... به 
شهرت رسیده است، باردیگر در برج 
میلاد روی صحنه رفت. آریا با گلچینی 
از آثار خود اجرای زنده اش را پیش 
برد. آریا در ابتدا بخشی از آثار محبوب 
چند خواننده را می خواند و سپس 
چهره هایی چون علی یاسینی، مهدی 
دارابی و... را معرفی کرد تا مخاطبان 
شاهد اجرای کنسرتی با حضور جمعی 
از هنرمندان معروف موسیقی باشند. 
آریا با ساختن ملودی های پرطرفدار 
همکاری های زیادی را تجربه کرده، 

است.

 تازه ترین آلبوم آثار علیرضا مشایخی 
از آهنگسازان و مدرسان شناخته شده 
پیش روی  کشورمان  موسیقی 
مخاطبان قرار گرفت. »آبسترکتوم« 
عنوان یکی از تازه ترین آثار موسیقایی 
منتشر شده با اجرای آثاری از علیرضا 
مشایخی است که با همراهی تعدادی از 
نوازندگان ایرانی و خارجی در دسترس 
علاقه مندان موسیقی کلاسیک قرار 
گرفت. در این اثر موسیقایی، کلاریز 
کشاورز )نوازنده فلوت( و آلگا کلیانکینا 
)نوازنده پیانو( گروه اجرایی را تشکیل 
می دهند. سونات شماره یک، اپوس 

۴۷ و... در این آلبوم گنجانده شده اند.

 تولید فصل جدید »اهل سفر«
 مراسم تجلیل از مهدی خلیلی، مجری و راوی مستندهای 
گردشگری تلویزیون در شبکه مستند برگزار شد. مهدی خلیلی 
به عنوان راوی و مسافر مستندهای مختلف سال های سال است 
که در مجموعه های مختلف، به نقاط مختلف ایران سفر می کند 
و با تهیه  برنامه های مستند سرگرم  کننده از نقاط دیدنی ایران، 
آداب و فرهنگ های مختلف و تاریخ، نقش بسزایی در برنامه های 
ایرانگردی و ایران شناسی دارد. مراسم تقدیر از این پیشکسوت 
با حضور محسن یزدی، مدیر شبکه مستند، یاسر فریادرس 
قائم مقام و ابوالقاسم ناصری مدیر تولید این شبکه، یاسر طالبی 
کارگردان »اهل سفر« و حسن جعفری مستندساز در شبکه 
مستند برگزار شد. محسن یزدی با اشاره به اینکه مجموعه 
مستند »اهل سفر« به خوبی جای خود را در بین مخاطبان شبکه 
مستند باز کرده است از زحمات این گروه تقدیر کرد. اوی اضافه 
کرد: آقای خلیلی پیشکسوت ماست و دوست داشتیم مراسم 
تقدیر از ایشان همزمان با اختتامیه ششمین جشنواره تلویزیونی 
مستند که چند ماه پیش در عسلویه برگزار شد، انجام می شد اما 
متأسفانه این فرصت به دلیل کسالت ایشان فراهم نشد. یزدی از 
تولید فصل جدید مجموعه مستند »اهل سفر« خبرداد و گفت: 
ان شاءا... فصل جدید این مجموعه با بهره گیری از تجربیات 
ارزشمند آقای خلیلی و حضور ایشان در شبکه مستند ساخته 
خواهد شد. کشور ما پر از زیبایی است که متاسفانه بسیاری از 
آنها تاکنون معرفی نشده اند و مردم ما شناختی نسبت به آن 
ندارند. مهدی خلیلی درباره حضورش در مجموعه »اهل سفر« 
بیان داشت: در زندگی ما خیلی از چیزها هست که از اراده ما 
خارج است؛ »اهل سفر« به صورت ناخودآگاه در زندگی من 
پیش آمد. او گفت: همه ما مسافرت می رویم، اما اینکه سفرمان 
را چگونه طی کنیم تا به مقصد برسیم، هم به دست خود ماست 
و هم عوامل محیطی بر آن اثرگذار است. اگر آب در جایی باقی 
بماند و هیچ حرکتی نکند، آرام آرام تبدیل به گندآب می شود. 
به باور من انسان هم باید حرکت کند و این حرکت یعنی سفر. 

خوشحالم که کار من سفرکردن است.

   بهرام رادان
سخنگوی جامعه صنفی تهیه کنندگان شد

 در نخستین جلسه هیات مدیره جدید جامعه صنفی 
تهیه کنندگان، سیدضیاء هاشمی به عنوان رئیس و بهرام رادان، 
به عنوان سخنگو انتخاب شدند. پس از انتخابات هفته گذشته 
جامعه صنفی تهیه کنندگان، حالا نخستین جلسه هیات مدیره 
جدید برگزار شد. در این جلسه، سیدضیاء هاشمی به عنوان 
رئیس، جمال ساداتیان به عنوان نایب رئیس و عبدا... علیخانی 
به عنوان خزانه دار معرفی شدند. همچنین بهرام رادان نیز سمت 
سخنگو را بر عهده دارد. جامعه صنفی تهیه کنندگان که از سال 
۶۷ تاسیس شده، تنها صنف قانونی بخش خصوصی است که 
هم از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و هم از وزارت کشور مجوز 

فعالیت رسمی دارد. 

مرضیهبرومند:

شکاف بین سینماگران و مسئولان را کم کنیم
اگرخانهسینمادچارروزمرگیشدهدلیلشبیپولیاست


